
                                                   
 

 
Zápis z členské schůze Klubu chovatelů grifonků a brabantíků 

 
Čas a místo konání: 24.11.2019 od 17,00 hod v Kongresovém centru BVV, Výstaviště 405/1, 647 00 Brno-střed-Pisárky 
 
1. Zahájení 
 Schůzi zahájil a vedl předseda P. Dufek 
2. Volba orgánů členské schůze 
 Předsedou schůze byl zvolen P. Dufek 15/0/0 (pro/proti/zdržel se). Před volbou orgánů se schůze usnesla, že  
 komise budou jednočlenné 15/0/0, mandátová komise M. Kozáková 15/0/0, návrhová komise J. Kadlec 15/0/0, 
 zapisovatel P. Rydl 15/0/0. 
3. Schválení programu 

M. Kozáková navrhla, aby byly uznány plné moci k zastupování na členské schůzi. S tím byl program schválen 
12/1/2 

4. Schválení plných mocí k zastupování na členské schůzi 
Plné moci k zastupování na členské schůzi byly schváleny 11/2/2. 
Od tohoto bodu se změnil počet hlasujících na 17 

5. Zpráva předsedy KCHGB 
 P.Dufek přednesl a předána Zprávu předsedy 
6. Zpráva pokladníka 
 L. Pozdíšková přednesla Zprávu pokladníka 
7. Zpráva poradce chovu 
 K. Nevšímalová předala Zprávu poradce chovu, která byla přečtena 
8. Zpráva výstavního referenta 
 J. Kadlec přednesl Zprávu výstavního referenta 
9. Zpráva revizní komise 
 J. Pellerová přednesla Zprávu revizní komise 
10. Plán akcí 2020 
 KV se zadáváním KV 2.5. v Praze 
 Mistrovství v agility, termín bude určen 
 KV 30.8. v Mladé Boleslavi, s členskou schůzí po ukončení výstavy 
 SV 14.11. v Brně 
 Plán akcí byl schválen 17/0/0. 
11. Rozpočet 2020 
 L. Pozdíšková přednesla návrh rozpočtu 2020.  
 Rozpočet byl schválen 17/0/0. 
12. Diskuse 
 A. Kocichová navrhla zvyšovat poplatky a příspěvky jednou za tři roky o 10%. Neschváleno 1/16/0. 
 J. Kadlec navrhl zvýšení příspěvků od 1.12.2019 na 400 Kč a pro nové členy na 500Kč. Neschváleno 2/13/2. 

P. Dufek navrhl v souvislosti zvýšení všech poplatků a členských příspěvků o 50Kč s platností od 1.1.2020, 
Schváleno 15/2/0. 
V diskusi bylo dohodnuto, že ch.s. z Krchova vrhu předvede psy z vrhu 10.10.2016 pro prokázání původu na 
KV 2.5.2020. 

 V 18.25 odešla L. Pozdíšková. Počet hlasujících se změnil na 16. 
 Volná diskuse  
13. Návrh usnesení 
 J.Kadlec přednesl návrh usnesení. Schváleno 16/0/0. 
 
 
  
 
 Zapsal: Petr Rydl 


